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Naporno	ste	radili!

Upravo	smo	završili	 Fa	konferenciju	u	New	Yorku	 i	 vidio	sam	vas	 tamo.	Ovaj	put	ne	želim

puno	 govoriti	 pa	 sam	 došao	 malo	 kasnije.	 (Smijeh,	 publika	 plješće)	 Stanje	 stvari	 u	 ovom

svijetu	 se	 iznimno	 promijenilo,	 zahvaljujući	 brzom	 napretku	 Fa-ispravljanja	 u	 cjelini	 kao	 i

poslu	 koji	 su	Dafa	 učenici	 zajedno	 uradili	 kako	 bi	 spasili	 živa	 bića	 i	 potvrdili	 Fa.	 Vi	 ste	 to

uočili,	kao	i	ljudi	svijeta.	U	ranom	početku	progona	koji	je	počeo	20.	srpnja	1999.,	mnogi	ljudi

su	zaključili	da	Falun	Gong	neće	opstati	 više	od	par	dana.	Neki	 ljudi	koji	 su	htjeli	podržati

Falun	Gong	nisu	iznijeli	svoj	stav	zbog	te	predodžbe.	KPK-ove	metode	suzbijanja	studenata	u

masakru	na	Tiananmenu	su	u	mnogim	ljudima	ostavile	malo	nade	za	Kinu,	a	bilo	 je	 i	nekih

ljudi	koji	su	čak	javno	izjavili	kako	Falun	Gong	ne	predstavlja	nikakvu	prijetnju	jer	neće	biti	u

stanju	preživjeti	suzbijanje	više	od	par	dana.	Bez	obzira	na	to	kakvo	razmišljanje	ih	je	navelo

da	to	izjave,	Falun	Gong	svejedno	nije	završio	onako	kako	su	oni	predvidjeli.	Falun	Gong	je

uspio	 (jak	 pljesak)	 i	 to	 je	 uspio	 bez	 utjecaja	 vanjske	 podrške.	 (Jak	 pljesak)	 Ovo	 je	 uistinu

utjecalo	 na	 to	 da	 nas	 ljudi	 svijeta	 promatraju	 u	 drugačijem	 svjetlu	 i	 to	 pokazuje	 koliko	 su

zapravo	izvanredni	Dafa	učenici,	kultivatori	Falun	Gonga.	Neki	ljudi	su	krenuli	od	toga	da	su

bili	indiferentni	do	toga	da	pozorno	prate,	od	gledanja	iz	zanimacije	do	divljenja.

Ali	to	nije	stalo	samo	na	tome:	Fa-ispravljanje	još	uvijek	ide	naprijed;	Dafa	učenici	još	uvijek

potvrđuju	Fa	i	bez	prestanka	spašavaju	živa	bića	i	situacija	se	još	uvijek	mijenja	–	i	to	brzo.

Kako	se	faktori	zla	u	drugim	dimenzijama	i	dalje	uništavaju	u	velikim	količinama,	ljudi	svijeta

postaju	 sve	 svjesniji.	 I	 sa	 smanjenjem	onih	 loših	 faktora	 koji	 kontroliraju	 ljudskim	mislima,

ljudi	 svijeta	 sada	 mogu	 razborito	 razmišljati	 o	 ovom	 progonu	 i	 o	 Dafa	 učenicima.	 U

stvarnosti,	kako	ljudi	na	nas	gledaju	zapravo	nije	ključno	ili	bitno.	Ono	što	je	najvažnije	je	da

dobro	obavljamo	naše	stvari.	Nismo	obraćali	pažnju	na	to	kakvo	stajalište	ljudi	imaju	dok	smo

mi	meta	ovog	progona,	nismo	položili	nade	u	obične	ljude	da	urade	nešto	za	Dafa	niti	smo

odustali	 od	 spašavanja	 ljudi	 svijeta	 i	 živih	 bića.	 Spašavanje	 ljudi	 je	 nešto	 što	 jedino	 Dafa

učenici	mogu	 uraditi	 –	 to	 je	 ogromna	 odgovornost.	 Čak	 i	 kada	 je	 progon	 bio	 na	 vrhuncu

nikada	 niste	 napuštali	 odgovornosti	 koje	 imate	 kao	 Dafa	 učenici.	 I	 dok	 je	 progon	 bio

najoštriji,	 vi	 ste	 se	uvijek	prisjećali,	 od	početka	do	kraja,	da	 vidite	ozbiljno	kultiviranje	kao

temeljnu	stvar,	i	tako	na	razuman	način	potvrđujući	Fa	i	spašavajući	živa	bića.
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Zaista,	kada	je	progon	započeo,	ljudi	su	bili	nespretni	u	mnogim	stvarima	koje	su	radili.	To	je

donekle	ipak	bilo	neizbježno	jer	mnogi	ljudi	nisu	ispočetka	znali	što	činiti.	Odjednom	su	bili

suočeni	s	ovim	progonom	koji	se	pojavio	niodkud	i	lažima	koje	su	prekrivale	zemlju.	I	lažne

informacije	su	se	proširile	širom	svijeta	jer	Falun	Gong	nije	imao	svoje	medije	ili	forume	kroz

koje	bi	mogao	govoriti.	Mediji	 cijelog	svijeta	 su	ponavljali	propagandu	koju	su	predstavljali

mediji	KPK	i	to	je	jednačilo	s	progonom	Falun	Gonga	i	Dafa	učenika	u	ime	KPK	u	ogromnim

razmjerima	 –	 proširilo	 se	 skoro	 u	 svaki	 kutak	 zemlje.	 Čak	 i	 tada	 nismo	 imali	 straha.

Kultivatori	 ipak	 ne	 cijene	 obične	 stvari.	 Kultiviranje	 je	 pitanje	 oslobađanja,	 kultivira	 se

samoga	sebe	bez	da	se	pridaje	važnost	onome	što	bi	drugi	mogli	reći.	Samo	se	radi	o	tome

da	Dafa	učenici	 imaju	dužnost	da	 spase	 živa	bića,	 tako	da	 su	 zabrinuti	 za	 živa	bića.	To	 se

razlikuje	 od	 toga	 kako	 su	 stajale	 stvari	 u	 prošlim	 oblicima	 kultiviranja.	 Štoviše,	 vrsta

odgovornosti	koja	dolazi	s	tim	je	ogromna.	Živa	bića	koja	se	nalaze	ispred	vas,	ljudi	ovdje	u

današnjem	svijetu	se	razlikuju	od	života	u	bilo	kojoj	povijesnoj	eri.	Iako	izgledaju	kao	ljudska

bića,	 mnogi	 su	 došli	 iz	 visokih	 dimenzija	 i	 oni	 su	 zapravo	 reinkarnirani	 bogovi.	 Ovo	 čini

odgovornost	vezanu	uz	njihovo	spašavanje	i	ono	što	vi	činite	još	važnijim	i	izuzetnijim,	a	isto

tako	i	apsolutno	potrebnim.	Da	se	ne	radi	o	ovome,	progon	ne	bi	trajao	toliko	dugo,	niti	bi

nastavio	postojati.	Naposlijetku,	da	se	radilo	samo	o	grupi	ljudi	koji	rade	osobno	kultiviranje,

to	ne	bi	predstavljalo	nikakvu	prijetnju	starim	silama.	Točnije,	ono	što	je	uznemirilo	stare	sile

i	 loše	 faktore	 je	 potreba	 da	 kozmos	 prođe	 kroz	 Fa-ispravljanje.	 Progon	 koji	 je	 vidljiv	 u

ljudskom	društvu	 je	samo	manifestacija	u	ovoj	dimenziji.	Loši	 faktori	 su	se	pojavili	 jer,	kao

što	je	već	vidljivo,	oblik	kultiviranja	kojeg	imaju	Dafa	učenici	stavlja	ih	unutar	svakodnevnog

društva	 i	drugačiji	 je	od	prošlih	oblika;	zbog	toga	što	 je	uključena	tako	velika	grupa	 ljudi;	 i

zbog	 toga	 što	 je	 pozitivan	 učinak	 poremetio	 ravnotežu	 između	 ispravnog	 i	 pokvarenog,

dobra	i	zla.	Ali	i	tada	to	ne	bi	bilo	dovoljno	da	započne	progon	ovakvih	razmjera.	Razlog	za	to

su	 aranžmani	 faktora	 starog	 kozmosa	 zajedno	 s	 lošim	 životima	 koji	 su	 se	 neprestano

nakupljali	 i	 padali	 na	 dolje	 za	 vrijeme	 Fa-ispravljanja,	 to	 je	 razlog	 zbog	 kojeg	 je

dimenzionalno	 polje	 u	 ovom	 svijetu	 postalo	 iznimno	 loše.	 To	 je	 uzrokovalo	 da	 se	 ljudska

moralnost	sroza	i	da	se	ljudska	srca	dramatično	promijene	čineći	ovaj	svijet	 još	kaotičnijim

od	prije;	 još	više	otežavajući	spašavanje	živih	bića;	čineći	demonske	manifestacije	ovdje	 još

gorima.	Sama	činjenica	da	su	Dafa	učenici	uspjeli	u	takvim	okolnostima	je	izvanredna,	a	još	i

više	zbog	činjenice	da	spašavaju	živa	bića	koja	su	u	takvom	bijednom	stanju.

Na	 početku	 se	 stvarno	 radilo	 o	 tome	 da	 ne	 znate	 što	 činiti	 i	 neki	 ljudi	 nisu	 bili	 prikladno

smireni	i	pribrani.	S	takvim	pritiskom,	kultivacijska	stanja	Dafa	učenika	su	uvelike	varirala,	a

to	 nam	 je	 otežavalo	 da	 koordiniramo	 stvari	 koje	 smo	 radili.	 To	 je	 jednostavno	 činjenica	 u

kultiviranju	da	uvijek	ima	onih	koji	su	marljivi	i	onih	koji	nisu	i	raznolika	ljudska	stanja	uma

su	donešena	u	taj	miks,	a	to	sve	čini	stvari	kompleksnima.	Prije	sam	rekao	da	nitko	ne	može

progoniti	ovaj	Fa,	a	da	taj	negativni	udarac	može	doći	samo	onda	kada	Dafa	učenici	ne	rade

dobro.	Vidjeli	ste	što	je	ovaj	progon	uspio	učiniti	Falun	Gongu,	zar	ne?	Ništa	–	nemoćan	je.

Ovaj	 progon	 samo	može	 služiti	 kako	 bi	 povećao	moćnu	 vrlinu	 kultivatora,	 a	 osim	 toga	 je

ništa	 i	 nema	 nikakvog	 učinka	 osim	 toga	 da	 osigura	 smrt	 (zla)	 dok	 se	 progon	 odigrava.	 Za
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vrijeme	ovog	natjecanja	 između	dobra	 i	zla,	Dafa	učenici	su	krenuli	od	toga	da	na	početku

nisu	dobro	surađivali	do	toga	da	su	postupno	uspjeli	surađivati	i,	malo	po	malo,	postali	su	još

razumniji.	 Iako	 sada	 još	 uvijek	 postoje	 znaci	 lošeg	 koordiniranja	 i	 surađivanja	 na	mnogim

stranama	i	u	mnogim	mjestima,	Dafa	učenici	su	se	kao	 jedno	tijelo,	kada	se	gleda	na	stvari

kao	na	jednu	cjelinu,	kalili	kroz	kultiviranje	i	potvrđivanje	Fa	ovih	godina	tako	da	su	sve	zreliji

i	razumniji.	Prošli	ste	od	stanja	kada	ste	bili	nerazumni	i	niste	znali	što	činiti	do	stanja	kada

ste,	malo	po	malo,	postajali	razumniji	i	znali	što	činiti.

Kultiviranje	je	u	prošlosti	bila	samo	stvar	osobnog	Ispunjenja	i	koliko	dobro	ili	loše	se	osoba

ponijela	 je	 imalo	utjecaja	 samo	na	 tu	osobu.	 Sada	 vi	 trebate	 spasiti	 živa	 bića	 i	 to	 znači	 da

međusobno	 koordiniranje	 i	 surađivanje	 dolaze	 u	 igru.	 Ljudske	 vezanosti	 će	 isplivati	 na

površinu	 dok	 radite	 zajedno.	 Zadovoljavajući	 dio	 je	 da	 bez	 obzira	 na	 to	 [što	 je	 isplivalo],

glavni	 dio	 naših	 učenika	 je	 uvijek	 bio	 dobar	 i	 njihovi	motivi	 su	 bili	 ispravni.	 Čak	 i	 kada	 su

ljudske	vezanosti	bile	upletene	ili	 faktori	starih	sila,	vaša	početna	točka	je	bila	potvrđivanje

Fa,	a	to	je	nešto	što	nitko	ne	može	promijeniti.	I	iz	tog	razloga,	vaš	trud	u	potvrđivanju	Fa	i

spašavanju	živih	bića	nikada	nije	stagnirao.	Kada	je	koordiniranje	bilo	slabo,	vi	ste	proaktivno

sami	 radili	 stvari;	 kada	 je	 koordiniranje	 bilo	 loše	 na	 široj	 razini,	 radili	 ste	 stvari	 u	 malim

razmjerima;	a	kada	 je	koordiniranje	bilo	uspješno,	 radili	 ste	 stvari	 zajedno.	 I	bez	obzira	na

situaciju,	 vi	 ste	uspjeli.	Nadam	se	da	ćete,	 gledajući	unaprijed,	dobro	obavljati	 sve	ono	 što

trebate	raditi	te	da	ćete	to	obavljati	s	još	većom	razumnošću.

Jednostavno	je	izvanredno	da	je	vaše	potvrđivanje	Fa	kao	i	vaše	osobno	kultiviranje	postalo

to	što	je	danas.	Kalili	ste	se	do	zrelosti,	a	proces	koji	je	do	toga	vodio	je	bio	put	odstranjivanja

ljudskih	 vezanosti.	 Otići	 ću	malo	 dublje	 i	 želim	 reći	 da	 je	 sve	 što	 radite	 usko	 povezano	 s

vašim	osobnim	kultiviranjem,	ništa	što	radite	nije	samo	zbog	te	radnje	same	po	sebi	i	ono	što

radite	nikada	nije	 izolirano.	Sve	 je	vezano	za	Fa-ispravljanje,	sve	 je	vezano	za	odgovornosti

Dafa	učenika	i	sve	je	vezano	za	vaše	osobno	kultiviranje.	Sve	te	stvari	su	nerazdvojne.	Dakle,

vaše	radnje	će	biti	odraz	vašeg	stanja	u	kultiviranju.	Kada	zajedno	radite	i	kada	osjećate	da

ste	žrtva	nepravde	 ili	kada	se	naljutite,	 teško	 je	 tog	trenutka	razmisliti	o	vašoj	ulozi	u	 tom

pitanju	ili	gledati	unutar	sebe	i	spoznati	kakvo	je	vaše	stanje	ili	koja	vezanost	je	potaknula	taj

događaj.	 Većinom	 se	 radi	 o	 tome	 [da	 ste	 uznemireni]	 zbog	 toga	 što	 vaš	 prijedlog	 nije	 bio

prihvaćen	 ili	 zato	 što	 ste	 vi	 nekoga	 gledali	 s	 visoka.	Manifestacije	 ovih	 dviju	 vezanosti	 su

najizražajnije.	Vidim	da	čak	 i	sada	postoje	takve	stvari.	No,	kako	god	stvari	stoje,	 to	 je	 ipak

kultiviranje	 i	 ja	 se	 nadam	 da	 ćete	 se	 moći	 disciplinirati	 tako	 da	 postanete	 još	 zreliji	 i

racionalniji	i	da	se	sve	više	i	više	ponašate	kao	kultivatori.

Istina	 je	da	sam	u	prošlosti	rekao	kako	vrijeme	preostalo	za	Fa-ispravljanje	nije	 tako	dugo,

zapravo	 vrlo	 je	 kratko.	 Zaista	 sam	 se	 nadao	da	 ćete	 brzo	 sazrijeti	 i	 postati	 razumniji	 time

omogućavajući	 da	 se	 ovo	 stanje	 završi	 u	 kratkom	periodu.	 Ako	Dafa	 učenici	 ne	mogu	 biti

razumni	 i	 zreli,	 nego	umjesto	 toga	često	nastupaju	 s	 ljudskim	stanjem	uma	–	 i	 to	 stanjem

koje	se	tako	snažno	manifestira	–kako	bi	se	uz	to	ovo	stanje	moglo	završiti?	Kako	bi	se	moglo

reći	da	su	Dafa	učenici	završili	svoje	kultiviranje?
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Druga	 stvar	 je	 da	neki	 ljudi	 još	 uvijek	 teško	 shvaćaju	 koliko	 je	 hitno	 spašavanje	 živih	 bića.

Trenutno	 postoji	 samo	 određen	 broj	 Dafa	 praktikanata	 koji	 rade	 na	 ovom.	Neki	 ljudi	 nisu

istupili	 naprijed	 i	 ne	 shvaćaju	ozbiljno	ovaj	 zadatak	 te	ne	misle	da	 je	 spašavanje	 živih	bića

toliko	važno.	U	stvarnosti,	vaše	odgovornosti	kao	Dafa	učenika	leže	upravo	u	tome.	Ako	ne

poduzmete	mjere	da	spasite	živa	bića,	nećete	 ispuniti	 vašu	odgovornost	kao	Dafa	učenik	 i

vaše	kultiviranje	neće	uroditi	 plodom,	 jer	 to	 što	 ste	 vi	 postali	Dafa	učenik	nije	 zbog	 vašeg

vlastitog	ispunjenja.	Ovo	znači	da	vi	nosite	odgovornost	za	jednu	monumentalnu	misiju.

Nadam	se	da	ćete	se,	kako	vrijeme	prolazi,	ponašati	sve	više	i	više	kao	Dafa	učenici	i	da	ćete

surađivati	još	bolje.	Budite	obazrivi	prema	drugima	kada	radite	stvari	i	gledajte	unutar	sebe

kada	dođe	do	nesuglasica.	Vi	najvjerojatnije	znate	kako	razgovarati	o	tome	i	znate	što	znače

te	riječi,	ali	u	ključnim	trenucima	vi	 ih	ne	primjenjujete	u	praksi.	Ja	ponavljam	ove	riječi	na

svakoj	Fa	konferenciji	 i	podučavam	vas	o	 tome.	Kada	biste	svi	postigli	ovo	što	sam	opisao,

tada	ne	bi	bilo	nesuglasica	među	vama.	Kada	biste	svi	ovo	mogli	 ispuniti,	 sve	bi	moglo	biti

razriješeno	i	uspjeli	bi	uspješno	surađivati.

Oni	koji	su	došli	iz	kontinentalne	Kine	i	koji	nisu	upoznati	sa	vanjskim	svijetom	će,	vjerujem,

spoznati	ove	stvari	 i	ubrzo	se	asimilirati	s	ovim	društvom.	Tako	da	to	nije	najveći	problem.

Najveći	 problem	 je	 to	 što	 previše	 imate	 ljudsko	 stanje	 uma.	 Naravno,	 kada	 smo	 na	 temi

ljudskog	 stanja	uma,	 rekao	bih	da	 vi	morate	 imati	 jake	 ispravne	misli	 kada	potvrđujete	Fa,

spašavate	živa	bića	i	dok	se	kultivirate,	ali	način	na	koji	se	ponašate	u	svakodnevnom	životu	i

kao	 dio	 društva	 ne	može	 biti	 abnormalan.	 Ako	mislite	 da	 bi	 trebali	 živjeti	 naše	 živote	 kao

božanska	bića	 i	 ako	 se	nosite	drugačije	 samo	hodajući	 ulicom,	 ili	 ako	 se	 vaše	ponašanje	u

svakodnevnom	životu	promijeni	u	nešto	drugo,	onda	je	tu	riječ	o	odlasku	u	ekstreme.	Vi	se

trebate	 kultivirati	 prilagođavajući	 se	 načinima	 običnog	 društva	 što	 je	 više	moguće	 i	 to	 je

nešto	 što	 sam	 vam	 rekao	 da	 radite.	 Tako	 da	 se	 vi	 trebate	 kultivirati	 s	 racionalnošću	 i	 na

dostojanstven	 način.	 Ne	 mislim	 da	 bi	 vam	 ove	 stvari	 trebalo	 biti	 teško	 uravnotežiti.

Naposlijetku,	 do	 sada	 ste	 shvatili	 kako	 stvari	 funkcioniraju.	 Ne	 postoji	 puno	 ljudi	 koji	 su

nerazumni.

Zaista	 sam	 zabrinut	 za	 budućnost	 onih	 koji	 se,	 u	 bilo	 kojem	 obliku,	 ponašaju	 abnormalno

među	 Dafa	 učenicima.	 Ovo	 uključuje	 one	 koji	 ne	 razmišljaju	 razumno;	 one	 koji	 pričaju

gluposti;	one	koji	igraju	negativne	uloge	ili	posebno	traže	i	žele	biti	zajedno	s	onima	koji	nisu

marljivi,	one	koji	imaju	puno	ljudskih	vezanosti	ili	koji	se	ne	ponašaju	kao	kultivatori;	one	koji

se	druže	s	tajnim	agentima	ili	one	koji	su	nerazumni	i	koji	namjerno	žele	uzrokovati	nevolje

među	našim	učenicima.	Uz	to	što	sam	rekao,	također	govorim	o	ljudima	koji,	kada	se	pojave

problemi,	ne	razmišljaju	o	svom	stanju	kultiviranja	 i	 fokusiraju	se	samo	na	to	koliko	 je	 loša

neka	osoba	ili	tko	je	on	ili	ona.	Ali	u	tim	situacijama,	jeste	li	razmislili	o	ovome:	zašto	netko

takav	postoji	među	Dafa	učenicima,	i	zašto	se	pojavila	takva	stvar?	Zar	cilj	postojanja	takve

osobe	nije	namijenjen	da	cilja	na	određene	ljude	ili	na	određene	ljudske	vezanosti?	Naravno

da	je.	Ništa	u	kultiviranju	se	ne	događa	bez	razloga.	Kada	se	nepravilna	stanja	i	loše	ljudsko

ponašanje	 pojave	među	 nama,	 te	 stvari	 su	 se	 pojavile	 kako	 bi	 ciljale	 na	 određene	 ljudske
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vezanosti.	Mi	ne	priznajemo	aranžmane	starih	sila,	ali	kada	mi	ne	uspijemo	 ispravno	raditi

one	će	iskoristiti	naše	propuste.	Stoga,	moguće	je	da	je	određeno	mjesto	trebalo	na	taj	način

biti	na	meti	i	to	je	razlog	zbog	kojeg	se	dogodio	incident.	Kad	se	nešto	takvo	dogodi,	svi	se

uznemire	 i	 misle:	 “Zašto	 se	 ovo	 dogodilo	 i	 prikazalo	 Dafa	 učenike	 u	 lošem	 svjetlu,	 zašto

postoje	takvi	ljudi?“	No,	jeste	li	se	zapitali:	“Jesmo	li	možda	mi	učinili	nešto	loše?“	Istina	je	da

,	kada	je	vaše	razumijevanje	te	stvari	ispravno	i	kada	ispravno	postupite	s	tom	situacijom,	ti

ljudi	 i	 te	 okolnosti	 će	 nestati,	 jer	 stvari	 se	 ne	 mogu	 dogoditi	 među	 Dafa	 učenicima	 bez

razloga	 –	 to	 nije	 dopušteno,	 i	 nitko	 se	 ne	 usuđuje	 to	 prekršiti.	 Koliko	 god	 da	 je	 zlo

pokvareno,	 ne	 bi	 se	 usudilo	 to	 uraditi.	 Faktori	 starih	 sila	 su	 dovoljno	 hrabri	 da	 odigravaju

ulogu	 koju	 odigravaju	 među	 Dafa	 učenicima	 upravo	 zbog	 toga	 što	 vi	 imate	 ljudsko

razmišljanje	koje	sam	opisao	i	trebalo	je	da	se	takvi	ljudi	pojave.	Ovo	vam	mora	biti	jasno.

Postoji	mnogo	stvari	o	kojima	nisam	htio,	niti	mogao,	govoriti	prije.	Jednom	kada	bih	govorio

o	 takvoj	 stvari,	 to	 iskušenje	 bi	 se	 povećalo	 i	 bilo	 bi	 ga	 teže	 riješiti.	 To	 je	 zato	 što	 ti	 stari

faktori	misle	da	 jednom	kada	 ja	 razjasnim	neku	 stvar,	 vaše	 ljudske	 vezanosti	 koje	 se	 tamo

nalaze	neće	biti	odstranjene.	(Faktori	starih	sila)	bi	čak	uzrokovali	da	ti	[problematični	ljudi]

zbog	 toga	 odu	na	 suprotnu	 stranu,	 vodeći	 do	 još	 većih	 problema.	 Tako	 da	morate	 uspjeti

sami,	jer	Fa	vam	je	podučavan	i	vi	se	kultivirate.	Sve	se	može	riješiti	kroz	kultiviranje.	Jedino

je	 pitanje	 toga	 kultivirate	 li	 se	 marljivo.	 Ako	 se	 uistinu	 marljivo	 kultivirate,	 sve	 može	 biti

riješeno.

Ovo	što	sam	upravo	rekao	vam	govori	da	bez	obzira	na	 to	kakvi	problemi	se	pojave	među

Dafa	učenicima,	oni	sigurno	ciljaju	na	određene	ljude	ili	na	ljudske	vezanosti	određene	grupe

ljudi.	To	je	definitivno	tako.	Stare	sile	se	ne	usuđuju	nauditi	Fa-ispravljanju,	jer	kada	bi	ovaj

pothvat	bio	oštećen,	kozmos	bi	prestao	postojati.	Dafa	učenici	pomažu	Učitelju	ispravljati	Fa,

i	to	što	oni	čine	 igra	važnu	ulogu.	 I	nitko	se	ne	bi	uistinu	usudio	narušiti	taj	trud.	Samo	se

radi	o	tome	da	stare	sile	žele	da	ovo	ide	naprijed	u	skladu	s	njihovim	željama.	Onda,	dok	se

kultivirate,	kako	će	vaše	 ljudske	vezanosti	biti	odstranjene?	Učitelj	 ima	svoje	načine,	a	one

imaju	svoje.	Ali,	bilo	kako	bilo,	ne	dopuštajte	im	da	iskorištavaju	vaše	propuste,	i	pobrinite	se

za	to	da	se	preispitivate	često	dok	se	kultivirate.	Bez	obzira	na	kakve	probleme	naišli,	prvo

razmislite	o	sebi	i	o	grupi	s	kojom	radite	i	vrlo	je	moguće	da	ćete	pronaći	korijen	problema.

Gledanje	 unutar	 sebe	 je,	 za	 kultivatora,	 magični	 alat.	 Monasi	 i	 određeni	 kultivatori	 su

govorili:	 „Buda	se	nalazi	u	umu.“	To	 je	ukazivalo	na	potrebu	kultiviranja	uma	–	 to	 je	pravo

značenje	 o	 kojem	 se	 radi.	 I	 uistinu,	 to	 funkcionira	 na	 takav	 način.	 Ljudsko	 društvo	 se

praktički	 nalazi	 u	 centru	 ovog	 kozmosa,	 između	 većih	 i	 manjih	 oblika	materije.	 Gledajući

prema	vani,	čini	se	kao	da	nema	krajnje	vanjske	granice,	a	stvari	su	tako	velike	skoro	kao	da

su	bezgranične.	Govorio	sam	vam	o	ogromnosti	kozmosa.	Kada	sam	govorio,	govorio	sam	na

dugo	i	na	široko,	sve	dok	nisam	stao	jer	nije	bilo	načina	na	koji	nastaviti	dalje.	Ljudski	jezik

nema	više	riječi	da	bi	to	opisao,	a	ljudska	misao	više	ne	bi	mogla	obuhvatiti	taj	koncept.	To	se

jedino	može	spoznati	s	božanskim	stanjem	uma.	Onda,	gledajući	prema	unutra,	kozmos	je	na

isti	način	ogroman.	Sjećam	se	da	je	jednom	postojao	neki	film	koji	 je	pokazivao	kap	vode	u
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padu,	 koja	 je	 zatim	 bila	 povećana,	 iznova	 i	 iznova,	 dok	 nije	 postala	 ogromna	 i	 dok	 se	 nije

pokazala	 kao	 mnoge	 molekule	 vode.	 Onda	 je	 jedna	 molekula	 vode	 još	 i	 dalje	 povećana,	 i

pokazalo	 se	 da	 je	 i	 sama	 ta	 molekula	 vode	 stvorena	 od	 mnogih,	 mnogih	 čestica	 i	 da	 je

raspored	 tih	 čestica	 poput	 nebeskih	 tijela	 u	 kozmosu.	Onda	 je	 jedno	 takvo	 nebesko	 tijelo

povećano	 i	 dalje	 i	 gledala	 se	 jedna	 čestica	 koja	 je	 sačinjavala	 kapljicu	 vode	 u	 tom	 tijelu.

Unutar	te	čestice	se	nalazio	cijeli	jedan	svijet;	sa	gradovima,	planinama	i	oceanima.	Onda	je

kapljica	 vode	 iz	 kiše	 koja	 je	 padala	 u	 tom	 svijetu	 bila	 povećana	 i	 ona	 je	 ponovo	 razotkrila

jedan	ogroman	svemir.	Na	taj	način	je	beskonačno	išlo	dalje,	bez	kraja.	Naravno,	scenarist	je

to	 najvjerojatnije	 zasnivao	 na	 nekoj	 znanstvenoj	 teoriji,	 ali	 ta	 konceptualizacija	 definitivno

nije	 mogla	 proizaći	 samo	 iz	 ljudskog	 bića.	 I	 u	 stvarnosti,	 pravo	 stanje	 tih	 stvari	 je	 još

kompleksnije	 i	 još	 veće	 nego	 što	 je	 to	 zamislio	 taj	 scenarist.	 Skoro	 je	 nepojmljivo	 koliko

sićušna	čestica	može	biti.	Unutar	jednog	zrna	pijeska	su	bezgranične,	bezbrojne	i	ogromno

opsežne	dimenzije	kao	i	bezgranično,	bezbrojno	mnogo	živih	bića.	Tao	škola	podučava	da	je

kozmos	veći	univerzum,	a	da	je	ljudsko	tijelo	manji	univerzum,	ali	kako	može	biti	ograničeno

samo	na	to?	Kada	usporedite	ljudsko	tijelo	s	onim	što	se	nalazi	izvan	njega,	zaista	se	čini	da

postoji	kontrast	manjeg	i	većeg.	Ali	zapravo,	to	nije	pravi	koncept.	Bilo	da	se	osoba	suočava	s

onim	 izvana	 ili	 iznutra,	 u	 oba	 slučaja	 je	 prostranstvo	 ogromno	 i	 bezgranično.	 Stupanj

sićušnosti	 materije,	 faktori	 koji	 oblikuju	 podrijetlo	 ljudskog	 razmišljanja,	 uzroci	 cijele

materije,	 kao	 i	 najprvobitniji	 izvor	 svih	 fenomena	–	 jednog	dana	ćete	 sami	 vidjeti	 sve	ovo.

Oni	su	prekomplicirani	da	bi	ih	se	lako	moglo	objasniti.	(Učitelj	se	smije).

Upravo	sam	govorio	o	tome	kako	kultiviranje	zahtjeva	to	da	se	osoba	kultivira	iznutra.	Dalje

govoreći	 o	 ovom,	 Dafa	 učenici	 pokrivaju	 ogroman	 raspon	 mjesta	 i	 regija	 širom	 svijeta.

Drugim	riječima,	dok	ste	ovdje	u	ovom	svijetu	vi	možda	 jednostavno	 imate	 izgled	 ljudskog

bića	 koje	 se	 kultivira,	 ali	 vaše	 polje	 može	 utjecati	 na	 vaše	 okruženje	 –	 recimo	 to	 na

jednostavan,	površinski	način.	U	stvarnosti,	cijeli	svijet	 je	podijeljen	tako	da	je	po	jedan	dio

dodijeljen	 svakom	Dafa	 učeniku.	Ovo	 se	 odražava	 u	 stanju	 stvari	 na	 Zemlji	 i	 ljudi	 u	 ovom

svijetu	korespondiraju	s	kozmosom.	Ako	je	osoba	došla	ovdje	kako	bi	dobila	Fa,	onda	je	ona

predstavnik	 živih	 bića	 jednog	 sistema	 i	 iza	 nje	 leži	 jedan	 ogroman	 sistem.	 Taj	 sistem	 je

stvoren	kao	 i	čestice,	 i	 to	sigurno	ne	ostaje	samo	na	tome;	ti	sistemi	sadrže	 još	sićušnije,	 i

neizmjerne	sisteme	na	još	mikrokozmičkijem	nivou.	A	koliko	čestica	bi	moglo	biti	potrebno

da	 formiraju	 jednog	 boga?	 Sve	 te	 čestice	 bi	 također	 bile	 divovski,	 ogromni	 sistemi.	 Isti

scenarij	 je	 i	 na	 višim	nivoima,	 ponavljajući	 se	 iznova,	 i	 iznova	 i	 iznova.	Međutim,	 ovdje	 na

zemlji	to	je	samo	jedna	osoba	u	ovom	svijetu.	Još	postoji	i	više	za	Dafa	učenika.	Svaki	pokriva

vrlo	 veliko	 područje	 koje	 uključuje	 puno	 ljudi.	 Ako	 je	 srce	 Dafa	 učenika	 nestabilno,	 to	 će

prouzrokovati	 promjene	 u	 njegovom	 ili	 njenom	 okruženju.	 Kada,	 na	 primjer,	 imate	 strah

onda	ćete	primjetiti	da	živa	bića	oko	vas	nisu	baš	u	najboljem	izdanju.	Kada	se	promijenite	i

kada	je	vaša	prisutnost	osvježavajuća	i	nadahnjujuća	za	ljude,	kada	vaš	um	postane	otvoren	i

pun	optimizma,	primjetit	ćete	da	su	prema	tome	stvari	oko	vas	različite.	Kada	objašnjavate

istinu,	kada	potvrđujete	Fa	i	kada	se	suočavate	s	izazovima	dok	nešto	radite,	popravite	se	i

gledajte	na	stvari	s	ispravnim	mislima.	Možda	se	baš	pokaže	učinkovitim.
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Dok	Fa-ispravljanje	neprestano	ide	naprijed,	taj	fenomen	će	postati	još	očitiji	jer	vaša	snaga

će	se	povećavati	dok	će	se	snaga	zla	smanjivati.	Međutim,	u	vremenima	kada	su	vaše	ljudske

vezanosti	ozbiljne	i	postoje	smetnje	od	strane	zla	i	loših	faktora,	umjesto	toga	biti	će	slučaj

da	 kada	 vi	 ojačate	 ono	 će	 postati	 slabije,	 a	 kada	 vi	 oslabite	 ono	 će	 postati	 jače.	 Dok	 Fa-

ispravljanje	 snažno	 ide	naprijed	 i	 loši	 faktori	bivaju	uništeni	 i	oslabljeni,	 sve	do	 točke	kada

vam	ne	budu	ravni,	vaša	snaga	će	se	pokazivati	sve	snažnijom	i	snažnijom.	U	budućnosti,	u

određeno	 vrijeme,	 sve	 više	 ćete	 vidjeti	 kako	Dafa	učenici	manifestiraju	 svoju	moć,	 iako	će

dolazak	do	 te	 točke	 značiti	 da	 je	 kraj	 dostignut	–	 sami	 kraj	 kraja.	 Stoga,	 dok	Dafa	učenici

potvrđuju	Fa	i	spašavaju	živa	bića,	njihov	stav,	stanje	uma	i	način	na	koji	obavljaju	stvari	su

ključni,	jer	te	stvari	mogu	odrediti	kakve	promjene	će	se	odvijati	u	ovom	svijetu.	Jedna	jedina

osoba	može	 odrediti	 ishod	 stvari	 unutar	 određenog	 prostora,	 a	 kada	 govorimo	 o	 još	 više

Dafa	učenika	–	zato	što	postoji	 toliko	mnogo	Dafa	učenika,	čak	 i	desetine	milijuna	–	onda

kada	se	oni	posvete	nečemu,	to	je	nešto	na	što	se	može	računati.

U	ranijim	danima,	Dafa	učenici	su	donijeli	kineskom	društvu	velike	promjene.	Jednom	kada

je	 postojalo	mnogo	 kultivatora,	 dobri	 ljudi	 i	 njihova	 dobra	 djela	 su	 se	 pokazivala	 jedni	 za

drugima.	Novine	sa	svih	strana	su	izvještavale	kako	se	Dafa	učenici	ponašaju	i	kako	su	dobri	i

radio	 postaje,	 novinari	 i	 televizijske	 postaje	 su	 objavljivale	 takve	 izvještaje.	 Međutim,

pozitivan	učinak	svega	ovoga	je	pokrenuo	komešanje	negativnih	faktora.	Unutar	Tri	Područja

postoji	međusobno	podržavanje	i	suzbijanje,	jer	ljudsko	društvo	nije	božansko	društvo,	nego

ono	u	kojem	dobro	i	loše	postoje	istodobno.	Čak	je	i	tijelo	čovjeka	istovremeno	sačinjeno	od

oba	 faktora,	dobrog	 i	 lošeg.	Ovo	vrijedi	 i	 za	sve	materijalne	elemente	u	svijetu,	uključujući

osnovnu	hranu	koju	jedete.	Faktori	koji	vas	sačinjavaju	su	sami	po	sebi	tvari	ove	dimenzije.

Kada	ste	 razumni	 i	kada	su	vaše	radnje	 ljubazne,	onda	prikazujete	Buddha	prirodu,	a	 to	 je

shan.	Kada	je	osoba	nerazumna,	kada	se	impulzivno	ponaša,	kada	se	odjednom	razljuti	ili	čak

kada	odjednom	izgubi	tračak	pribranosti,	sve	to	sačinjava	demonsku	prirodu.	Samo	se	radi	o

tome	da	se	 jedno	 ili	drugo	pokazuje	u	 različitim	mjerama.	Stoga,	dok	spašavate	živa	bića	 i

potvrđujete	Fa	u	ovom	ljudskom	okruženju,	živa	bića	će	također	pokazivati	ta	stanja	koja	sam

opisao.	Kada	objašnjavate	 istinu,	oni	 s	kojima	komunicirate	će	biti	 ljudi	koji	 imaju	 različite

stupnjeve	dobrog	i	lošeg	u	sebi.	Ali,	iako	dobro	i	loše	postoje	istodobno	u	ovom	svijetu,	shan

je	ono	što	treba	štititi	i	osiguravati	ljudsko	društvo.	Čovječanstvu	mogu	nedostajati	principi

koji	 su	krajnje	 ispravni,	ali	ono	 ima	univerzalno	stanje	postojanja	za	koje	se	svi	 slažu	da	bi

trebalo	biti	održavano	kroz	shan.	Stoga,	dok	objašnjavate	istinu,	trebali	biste	to	raditi	svjesno

i	 razumno.	 Ako	 vi,	 kao	 Dafa	 učenici,	 želite	 prouzrokovati	 promjenu	 u	 osobi	 kada	 joj

objašnjavate	 istinu	 i	 želite	 ju	 spasiti,	 ne	 smijete	 pobuditi	 negativne	 elemente	 u	 toj	 osobi.

Morate	 se	 držati	 bivanja	 u	 shan	 i	 jedino	 onda	 možete	 razriješiti	 potencijalne	 probleme	 i

spasiti	tu	osobu.

Govorio	sam	vam	o	tome	što	je	shan.	Netko	će	reći	da	je	shan	kada	se	nasmiješite	nekome	i

kada	ostavite	 ljubazan	i	blag	dojam.	Ali	to	pokazuje	samo	stanje	 ljudskog	bića	koje	 iskazuje

druželjubivost.	Istinski	shan	je	ono	što	kultivator	postiže	u	procesu	kultiviranja	i	kultiviranja
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dobrote,	 a	 to	 je	 istinski	 shan	 koji	 se	 postiže	 kultiviranjem.	 Kada	 ste	 u	 kontaktu	 sa	 živim

bićima,	nije	moguće	da	u	potpunosti	prikažete	vašu	uspješno	kultiviranu	božansku	stranu,

jer	vi	još	uvijek	imate	ljudsku	stranu	koja	mora	završiti	kultiviranje.	Kada	je	potrebno,	morate

biti	 razumni	 i	 jasnog	 uma	 kao	 kultivator,	 dopuštajući	 da	 vas	 vaše	 odgovornosti	 i	 ispravne

misli	 vode,	 i	 jedino	 tada	 će	 vaš	 istinski	 shan	 biti	 prikazan.	 U	 tome	 je	 razlika	 između

kultivatora	 i	božanskog	bića.	 I	 to	znači	dobrodušnost	–	ne	nekakvo	namjerno	pokazivanje,

iskazivanje	 ljudskih	 preferencija	 naspram	 ovog	 ili	 onog,	 ili	 situacija	 poput	 „	 Ako	 si	 dobar

prema	meni,	onda	ću	ja	biti	shan	prema	tebi.“	Ono	se	nudi	bezuvjetno	i	nema	misli	o	nagradi

–	 ono	 je	 u	 potpunosti	 za	 dobrobit	 ljudskih	 bića.	 Kada	 se	 pojavi	 ova	 dobrodušna	 dobrota,

njena	 snaga	 je	 bez	 premca	 i	 ona	 će	 dezintegrirati	 bilo	 koji	 loš	 faktor.	 Što	 je	 veća

dobrodušnost,	 to	 je	veća	moć.	Ljudsko	društvo	nikada	prije	nije	 imalo	 istinske	principe	po

kojima	bi	se	vodilo,	tako	da	čovjek	nije	rješavao	svoje	probleme	putem	shana.	Umjesto	toga,

čovjek	 je	uvijek	 rješavao	probleme	putem	borbi	 i	 osvajanja,	 a	 to	 je	onda	postala	 čovjekova

norma.	 Ako	 čovjek	 želi	 postati	 božansko	 biće	 i	 uzdići	 se	 iz	 ljudskog	 stanja,	 onda	 se	mora

odreći	takvog	stanja	uma	i	koristiti	dobrodušnost	kako	bi	rješavao	stvari.

Dobrodušnost	 je	 ogromna	 energija,	 energija	 ispravnih	 bogova.	 Što	 više	 dobrodušnosti

postoji,	to	energija	postaje	veća	i	ona	može	dezintegrirati	sve	ono	što	je	 loše.	Ovo	je	nešto

što	 nikada	 nije	 bilo	 podučavano,	 bilo	 od	 strane	 Shakyamunija	 ili	 drugih	 kultivatora	 u

prošlosti.	 Najveća	manifestacija	 shana	 je	 dobrodušnost,	 i	 ona	 je	 prikaz	 ogromne	 energije.

Ona	može	dezintegrirati	sve	što	nije	ispravno.	Prirodno,	moć	vaše	dobrodušnosti	će	rasti	u

skladu	 s	 vašim	 nivoom,	 to	 jest,	 ona	 je	 određena	 vašim	 kultivacijskim	 nivoom.	 Jačina	 je

određena	visinom	nečijeg	najvišeg	položaja,	to	je	sigurno.

Ovo	 što	 sam	 upravo	 podučavao	 je	 namijenjeno	 da	 vam	 kaže	 da	 još	 bolje	 radite	 na

objašnjavanju	 istine	 i	 spašavanju	živih	bića	u	ovom	vremenu,	 i	 raspravio	 sam	na	koji	način

bolje	 raditi.	Moj	 govor	 se	 vrtio	 oko	 ovih	 stvari.	Nisam	htio	 puno	 govoriti	 ovaj	 put	 jer	 sam

odgovarao	na	vaša	pitanja	na	prošloj	Fa	konferenciji.	Sve	više	što	bih	rekao	bi	se	svodilo	na

objašnjavanje	Zhuan	Faluna,	a	s	više	riječi	s	moje	strane	bilo	bi	manje	stvari	o	kojima	sami

morate	 razmišljati.	 Tako	 da	 nisam	htio	 previše	 reći.	 Iz	 istog	 razloga	 nisam	proveo	mnogo

vremena	podučavajući	 Fa	 zadnjih	 godina.	 Postoje	 stvari	 koje	 vam	 se	 trebaju	 ostaviti	 da	 se

kultivirate	kroz	njih	i	da	sazrijevate	sami.	Kada	bi	Učitelj	sve	podučavao,	slovkajući	sve,	sve

što	biste	uradili	se	više	ne	bi	računalo	kao	vaše	kultiviranje.	Govorit	ću	onda	samo	ako	i	kada

se	 pojave	 problemi.	 Međutim,	 ako	 ne	 postoji	 ništa	 što	 ometa	 trud	 Dafa	 učenika	 u

potvrđivanju	 Fa	 i	 u	 spašavanju	 živih	 bića,	 onda	 se	 neću	 pojavljivati	 da	 podučavam.	 U

odsutnosti	 uočljivih,	 rasprostranjenih	 problema	 koji	 se	 odnose	 na	 cijelo	 tijelo,	 neću	 ništa

reći.	Ono	što	želim	je	da	sami	kročite	svojim	putem.

Mislim	da	 je	 to	 sve	 što	ću	 reći.	Trebali	 biste	nastaviti	 s	 vašom	Fa	konferencijom.	Ovaj	put

sam	 došao	 da	 vas	 vidim.	 Znam	 da	 su	 neki	 došli	 iz	 drugih	 zemalja	 i	 da	 su	 putovali	 velike

udaljenosti.	 Jedan	 razlog	 za	 održavanje	 ovih	 konferencija	 je	 taj	 da	 vi,	 sudionici,	 učite	 od

drugih	i	iz	njihovih	jakih	točaka,	ispravljajući	vaše	nedostatke.	Njihova	namjena	je	ta	da	vam
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pomognu	da	bolje	kročite	svojim	putem	kultiviranja	i	potvrđivanja	Fa.	I	naravno,	drugi	razlog

zbog	 kojeg	 sam	 ovdje	 je	 zato	 što	 je	 jako	mnogo	 ljudi	 htjelo	 vidjeti	 Učitelja.	 Znao	 sam	 to.

(Snažan	pljesak)	I	ja	sam	vas	htio	vidjeti	i	zato	sam	došao.	(Snažan	pljesak).	U	redu,	ovdje	ću

stati.	Hvala	svima.	(Snažan	pljesak).

Li	Hongzhi	

18.07.2009.

prevod	na	hrvatski,	01:00:00
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